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Foreløpig Årsberetning for Ski og Kråkstad Arbeiderlag for 2020 
 

Årsmøtet 2020  
Årsmøtet ble avholdt 20. januar 2020 på Waldemarhøy. Det var 12 personer til stede. 
Årsmøtet mintes avdøde medlemmer i 2019: Reidar Skovdal, Grete Grønvold Pedersen, Einar Hysvær 
og Dag Hoel. Martin Huse fikk blomst for 60 års medlemsskap i Ski Arbeiderlag. Årsmøtet vedtok å 
endre navn på laget til Ski og Kråkstad Arbeiderlag.  
Følgende ble valgt:  
 
Styret: 
Leder: Ove K Kjølstad  2 år 
Nestleder:  Hilde Sønnervig  1 år 
Sekretær: Marit Stangebye Nielsen  2 år 
Kasserer: Turid Johansen  Ikke på valg (1 år igjen) 
Medlemsansvarlig: Christian Peder Braarud Ikke på valg (1 år igjen) 
Styremedlem: Nahuel Polesel 2 år 
Styremedlem: Kristian Taagerud  2 år 
 
1 varamedlem: Per-Kristian Thorsrud 1 år 
2 varamedlem: Gunvor Eldegard 1 år 
3 varamedlem: Kjell Arne Ekeberg 1 år 
 
Revisorer: 
Revisor Arvid Herland  1 år 
Revisor  Odd Eirik Arnesen 1 år 
1 vararevisor Gunnar Wedde 1 år 
2 vararevisor Marianne Montgomery 1 år 
 
Valgkomite:  
Medlem Arvid Herland 1 år 
Medlem Eirik Haugen 1 år 
Medlem John Røyrvik 1 år 
 
Representanter til Folkets hus Forening: 

Representant Personlig vararepresentant 
Turid Johansen Odd E. Arnesen 
Rolf Gjølstad Christian Peder Braarud 
Rune Sletner Arvid Herland 
 

Representasjon i årsmøteperioden  
 
Styret i Nordre Follo Arbeiderparti (valgt på årsmøtet i NFAP):  
Nestleder  Hans Petter Strifeldt  
Varamedlem  Nahuel Polesel 
Varamedlem Marit S. Nielsen 
Observatør Ove K Kjølstad (som representant for arbeiderlaget) 
Observatør Gunvor Eldegard har høsten 2020 møtt som fylkestingsrepresentant 
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Faste medlemmer av kommunestyret (folkevalgt 2019): 

• Ronny Sigde (Medlem av Klima-, teknikk- og miljøutvalget) 

• Kjell Arne Ekeberg (Medlem i Areal-, klima- og byggesaksutvalget) 

 
Fast medlem av Viken Fylkesting (folkevalgt 2019): 

• Gunvor Eldegard ble valgt inn i Viken fylkesting (Leder av Planutvalget) 

 
Lansert kandidat til Stortingsvalget 2021 (lansert av Nordre Follo AP): 

• Ronny Sigde ble lansert som kandidat til fylkespartiets liste, men kom ikke med. 

 
Medlemmer av representantskapet i Akershus Arbeiderparti (valgt av Nordre Follo AP): 

• Ove K Kjølstad 

• Kjell-Arne Ekeberg 

 
Representanter på nominasjonsmøtet i Akershus Arbeiderparti (valgt av Nordre Follo AP): 

• Ove K Kjølstad 

• Linn Merete Fossheim 

• Ronny Sigde 

• Hans-Petter Strifeldt 

 
1 mai komite (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Turid Johansen 

• Ove K Kjølstad 

• Marit S. Nielsen 

• Eirik Haugen 

• Rune Sletner 
 
Møtekomite Kommunalpolitisk nettverk i arbeiderlaget (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Ove K Kjølstad 

• Kjell-Arne Ekeberg 

• Ronny Sigde 

 
Møtekomite Follo Arbeidersamfunn (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Christian Peder Braarud, leder  

• Ove K Kjølstad 

• Fatima Haugstvedt (medlem av Oppegård laget) 
Møtekomiteen ble omdøpt til Internasjonalt utvalg høsten 2020 

 
Møtekomite Folkemøter (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Hilde Sønnervig, leder 

• Nahuel Polesel 

• Kristian Taagerud 

 
Møtekomite historisk nettverk (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Ove K Kjølstad 

• Eirik Haugen 
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Medlemmer: 
Vi har 112 medlemmer pr. januar 2021. Laget hadde mål om 10 nye (netto) medlemmer i 2020. Vi 
har fått 10 nye (brutto) medlemmer, men samtidig har 6 personer meldt seg ut i tillegg til at våre 
medlemmer Liv Dahl og Egil Johannessen har gått bort. Laget ga bårebukket til Egil Johannessen. 

 
Aktiviteter, møter og styrets arbeid: 
Det er holdt 10 styremøter i 2020 og behandlet 62 saker. 
Året 2020 har blitt sterkt på virket koronapandemien Covid-19. Det har ført til at flere møter har blitt 
utsatt eller avlyst helt. Møter som er blitt avholdt har i perioder vært avholdt digitalt på internett 
(Microsoft Teams) eller en kombinasjon med fremmøte og Teams. Et styremøte ble også avholdt pr 
epost. Møtekomiteene for Follo Arbeidersamfunn og Historisk nettverk har ikke gjennomført møter 
pgs koronasituasjonen. Øvrige nettverk har sine aktiviteter redusert av samme grunn.  
 
Etter årsmøtet 20. januar ble det avholdt et medlemsmøte hvor avtroppet leder av Ski kommunes 
Plan- og byggesaksutvalg, Morten Ellingsen, innledet om utbygningsplanene for Ski sentrum. 12 
personer til stede. 
 
23. januar avholdt laget et flott folkemøte i Kråkstad med 150 deltakere. Temaene var Ny Østre linje 
og ny driftsbanegård med innledning fra Bane Nor samt innledning fra arkitekt som jobbet på vegne 
av utbygger ved stasjonen i Kråkstad om dennes planer. Et meget vellykket arrangement. Stor 
honnør til arrangementskomiteen. 
 
Ordinært 1. mai feiring var avlyst. Alt gikk digitalt. Lokalt så arrangerte arbeiderlaget flaggheising på 
Folkets Hus på normalt tidspunkt med Gunvor Eldegard som appellant og hvor Johny Hide spilte og 
sang. Arrangementet ble sendt direkte på Facebook. På ettermiddagen sto Ove K Kjølstad for et 
kulturarrangement på Rådhusteateret med støtte fra arbeiderlaget og kommunepartiet. Her var det 
tre musikalske innslag som ble sendt på facebook: Først Johnny Hide sang og gitarspill, deretter en ny 
«gruppe» med Geir Hongrø piano + sang av Kjell-Arne Ekeberg + Hege Solberg (Frogn AP) og til slutt 
trubaduren Geir Olav Nikolaisen. Det var krevende teknisk å arrangere dette siden koronareglene 
krevde at man maksimalt var 5 personer i teatersalen samtidig. Arrangementet ble strømmet direkte 
på Facebook. 
  
Arbeiderlaget sendte inn fire forslag til uttalelser til årsmøtet i Nordre Follo AP: a) Etisk regelverk i 
partiet, b) Skolesituasjonen i Ski vest, c) Finansieringen av jernbaneutbygging og d) Om oppgradert fri 
bruk av brukerstyrte kommunale assistenter.  
 
18. mai avholdt laget medlemsmøte på Folkets Hus med et første fysiske møtet på lenge blandet 
med folk på Teams. Totalt deltok 21 medlemmer. Temaet var situasjonen etter at Nordre Follo 
kommune hadde avvist begge alternativene fra Bane Nor om ny østre linje. Innledere var 
stortingsrepresentant Sverre Myrli, gruppeleder i kommunestyret Oddbjørn Lager Nesje og Kjell-Arne 
Ekeberg som er «vårt medlem» i Areal-, klima- og byggesaksutvalget. I AKB utvalget hadde 2 av 3 AP 
medlemmer stemt for et av Bane Nor sine forslag. Disse ble presset til å snu i sin stemmegivning før 
kommunestyremøtet.  Dette skapte engasjement i laget som også ble markert i media av enkelte av 
våre (styre)medlemmer som protesterte på kommunens, og dermed kommunepartiets, vedtak. 
 
Etter ønske fra Christian Peder Braarud ble han fritatt fra vervet som medlemsansvarlig så styret 
vedtok å overføre dette ansvaret til Nahuel Polesel. Christian fortsatte som styremedlem.  
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Ove K Kjølstad ble av kommunepartiets styre oppnevnt som grasrotvalgkampleder for forberedelser 
til kommunepartiet for valget 2021. Det ble gjennomført en Høstaksjon med «fotpatruljer» på Ski 
Storsenter en lørdag med til sammen 5 deltakere. Vi delte ikke ut noe og hadde ingen stands, men 
gikk rundt med t-skorter og søkte å snakke med folk. Det var litt krevende i koronasituasjonen.  Vi 
hadde også en felles telefonringedag i den nye Formannskapssalen hvor vi testet partiets nye 
«ringeapplikasjon». Vi testet dette på egen medlemmer ved denne anledningen, men det er 
meningen at dette skal brukes overfor velgere i valgkampen. Pandemien endrer på 
valgkamparbeidet. 
 
Ski og Kråkstad Arbeiderlag har avgitt to høringsinnspill til Nordre Follo kommune. En på bruken av 
tomta etter Follo barne- og ungdomsskole og en til Temaplan for fysisk fostring, idrett og friluftsliv.  
Arbeiderlaget har også vært engasjert, i to runder, med å snakke med og støtte opp under lokalt 
næringsliv under pandemien. 

 
Økonomi 
Lagets regnskap er ikke gjort opp ennå. Endelig årsberetning sendes ut når regnskapet er ferdig. 

 
 
 
Ove K Kjølstad 
Leder     
 


